



COLLECTION

DUOMO

S'inspirant de l'architecture italienne, les artisans THG Paris prouvent une nouvelle fois leur expertise à travers cette collection audacieuse. Hommage à la célèbre cathédrale « Duomo » de Milan, la collection emprunte l'élegance et les courbes de l'architecture italienne. Entièrement travaillés à la main, les croisillons de la collection Duomo témoignent du savoir-faire unique de la Maison THG Paris. Insertion de cristal et triple finition sur une même pièce, Duomo anoblit la salle de bains. Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette série est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

Inspired by the Italian architecture, the THG's artisans have proved their expertise through this bold collection. Named in honor of the renowned Duomo in Milan, revered for its classically inspired domed shape like many of the world's cathedrals, THG's Duomo brings artistry and elegance to the bath. Only the most experienced hands can craft the incredible intricate designs inscribed in the domed handles. An expert in the art of bas-relief works on the plated surface to expose the enameled finish beneath each layer meticulously. Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

COLLECTION
DUOMO



Ref. U4E.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer



Ref. U4E.504N

Anneau porte-serviette
Single towel ring

COLLECTION

DUOMO
CRISTAL

Ref. U4F.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Cristal
Rim mounted 3-hole basin mixer
Crystal



Ref.U4F.52

Ensemble de douche
Shower set



Ref. U4F.538AC

Porte-papier rouleau
Wall mounted WC paper holder



Ref. U4F.5500BE

Garniture pour mitigeur thermostatique
avec inverseur 2 sorties
Trim for THG thermostat
with 2-way diverter



Ref. U4F.5540BE

Garniture pour mitigeur thermostatique
avec inverseur 2 sorties et une sortie basse
Trim for THG thermostat 3 outlets (2-way
diverter with stop position and 1 stop valve)